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Abstract (en)
[origin: WO8707829A2] The device enables treatment of the eye with a laser, the beam of which can be concentrated on the region of the eye to
be treated. In the laser beam path is located at least one beam multiplier, which devides the laser beam into at least two partial beams located at a
specific relative position to one another and focussed jointly onto the region of the eye to be treated. The beam multiplier has the advantage that the
treatment time is reduced by a factor equivalent to the number of individual partial beams.

Abstract (fr)
Le dispositif permet le traitement des yeux au moyen d'un laser dont le rayonnement peut être concentré dans une région déterminée de l'oeil. Le
dispositif est agencé avec un multiplicateur de rayons pour diviser le rayon laser en au moins deux rayons qui sont conduits sur la zone de l'oeil
à traiter et qui ont une relation spaciale définie entre eux. Le multiplicateur de rayons de l'invention présente l'avantage de réduire le temps de
traitement d'un facteur qui est égal au nombre de rayons individuels.
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